
Referat Lokaludvalgsmøde Baaring Banke 

Placering: Båring skole 

Dato: 22/8- 2023 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00 

 

Deltagere: Rasmus, Amalie, Jens, Nicki, (Henrik), Per, Claus, 

Alex, Marianne. 

 

      Deltagelse ved Høstmarked - præsenterer LUP? 

Vi deltager med et lille telt, hvor vi præsenterer den ny udviklingsplan.                 

(Alex, Per, Marianne bemander på skift igennem dagen, Vi mødes 10.30)                                                                  

Vi køber lokal frugt og most til uddeling 

 

Hvordan skal vi/lokaludvalget arbejde med LUP’en?  

Eventuelt starte op på nytårskur, hvor borgere, politikere og arbejdsgrupper mødes 

for at fortælle hvordan det går med projekterne.                                                            

Claus vender det med Vibeke fra kommunen, om andre gode tiltag til at holde gang i 

grupper og projekter. Vi arbejder videre med det på næste møde. 

 

      Orientering vedr. grøn pulje, Vanghavevej 
(solcellerne) 
 Ansøgningsfrist 6/11-2023, en oplagt mulighed for delebilsprojektet. 

Lokaludvalget tænker til næste gang om der kunne være andre projekter i byen, der 
vil kunne benytte puljen. 

 

  

Klimafolkemødet. 
30/11 Mangler hjælpere til opsætning af lydanlæg. 16.00-20.00  

31/11-2/12 Mangler vagter ved vejafspærring. Forskellige vagter fra 7.00-21.00 

31/11-2/12 Tømning af skraldespande 16.00-17.00 

1/12-2/12   Satellit/infoguide 9-00-18.00  

Kontakt endelig Amalie på 29167667 hvis du har tid og lyst til, at komme 
og hjælpe et par timer 

 



Side 2 

 

 

Puljer der kan være relevante at søge for lokalområdet 
(delepuljen) 

Der ligger på kommunens hjemmeside en rigtig fin pulje (delepuljen) fra Nordea-

fonden, hvor max beløb man kan få er 15.000 kr.                                                                      

Har vi steder hvor den ville være oplagt at bruge i området ?  

 

Evt.  
1. Orientering ved Henrik om hvordan det går i skolen, 113 elever pr. dags dato og 

mange børn i Børnehuset, samt en funktionsdygtig bestyrelse, det lover godt for 

de kommende år. Drøftelse om eventuel overbygning på Båring Skole i fremtiden. 

 

2. Amalie efterlyser egnede lokaler til kreativitet og mødelokaler, hun og Christine 

har planer om, at lave noget kunstnerisk sammen for børn. Pluto-huset ?? 

 

3. Næste års kommunale budgetforslag ligger til høring indtil udgangen af august 

måned, det betyder indsigelser skal indgives inden da. 

 

4. Drøftelser omkring kommende sommerhusudstykninger og at helårsboligerne i 

Båring Vig status som ikke en del af under lokalplanen. 

 

5. Vi mangler en dynamisk kommunikationskanal, derfor opretter vi en 

messengertråd. 

 

Næste møde  
10/10 kl. 19.00 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


